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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

                    

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL,  zastavljam županu in pristojnim službam  svetniško      

vprašanje glede prometa teţkih vozil. 

Po ulici bratov Ţidan se je pričel promet teţkih vozil ŢGP (Ţelezniško gradbeno podjetje), ki 

dosegajo več 10 ton, kar je za omenjeno ulico povsem nedopustno, ker je preplaščena samo z 4 cm 

novega asfalta in absolutno preozka. Pod njim se nahaja zelo star, grob asfalt, ki je bil v celoti 

razpokan in nekompakten. Evidentno je, da taka prevleka ne more zdrţati teţe več 10 ton, ki jih 

prevaţajo večkrat dnevno.  

Stanovalci so prepričani, da bo asfalt uničen v letu dni in da za uničenje ne bo nihče odgovarjal. Zato 

zahtevajo, da se prevoz širokih in zelo teţkih vozil takoj ustavi!  

V nasprotnem primeru bodo ulico protestno zaprli, ker nadaljnjega uničevanja ceste ne bodo dovolili. 

V luči omenjenega problema postavljam naslednja vprašanja: 

 Zakaj ŢGP (Ţelezniško gradbeno podjetje) ravno po ulici bratov Ţidan prevaţa tovor, 

ki dosega 10 ton in več? 

 Na podlagi katerega akta se tak prevoz izvršuje ne ozirajoč se na škodo, ki jo taki 

prevozi povzročajo? 

 Kakšno je mnenje MOL-a glede ŢGP (Ţelezniško gradbenega podjetja) in kako bi se 

dalo prevoze omenjenega podjetja omejiti oz. tovor peljati po drugi trasi, ki ne bi 

škodovala cestam, okolju in prebivalcem? 

 Kdaj je moţno pričakovati ukinitev omenjene sporne trase prevozov? 

 Kako strateško pristopa MOL k oblikovanju politike prevozov, ki so za okolje škodljivi, 

povzročajo hrup in uničujejo ceste? 
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